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Interpelacja

w sprawie Nie działających fontann w Poznaniu

Szanowny Panie Prezydencie

W dniu dzisiejszym tj. w sobotę 5 lipca byłem na poznaańskiej wyspie
ciepła w okolicach ulicy św.Marcin , na placu przed zamkiem cesarskim
odbywał się Festiwal Najmłodszych.Organizatorzy by zapewnić ochłodę
najmłodszym rozstawili kilka dmuchanych baseników, które cieszyły się dużym
zaintereowaniem.Temperatura w cieniu wynosiła ok. 30 stopni, zauważyłem
że na Placu nie działa fontanna i zraszacz -instalacja na którą Miasto Poznań
wydało w ostatnim czasie prawie 1 milion złotych. W centrum miasta nie
działa również od lat, jedna z najbardziej interesujących fontann w Zielonych
Ogródkach przy ulicy Strzeleckiej. Proszę o informację, jaka jest przyczyna
nie uruchomienia fontanny i zraszacza przy Centrum Kultury Zamek.Zwracam
się z prośbą o informację, czy fontanna ta ma szansę być uruchomiona w
miesiącach wakacyjnych tego roku.W sprawie fontanny w Zielonych Ogródkach
proszę, o informację czy władze miasta planują rozpoczęcie jej modernizacji
i uruchomienie. Jeżeli tak to jakim terminie.Proszę o pilną interwencję i
odpowiedź.
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